
 

 

Eesti Kergejõustikuliidu juhatuse koosolek 

PROTOKOLL 

Koht ja aeg: 06. aprill 2017, kell 11:00 – 14:00 

Osalesid: Erich Teigamägi, Jaak Vettik, Mati Lilliallik, Harry Lemberg, Urmo 

Raiend, Raido Mägi, Kadri Kivine, Gerd Kanter, Toomas Mälberg 

Kutsutud: Sirje Lippe 

Puudusid: Rein Sokk, Mart Einasto 

 

Päevakord: 

1. EKJL struktuur  

President tutvustas juhatusele juhatuse kodukorda ja tegi ettepaneku, et 

juhatuse materjalid saadetakse juhatuse liikmetele ette piisava ajavaruga 

ning väljatrükke tehaks vastavalt vajadusele.  

Juhatuse liikmed pidasid tähtsaks, et oluline informatsioon edastatakse 

korraga kõigile tasanditele – klubi, sportlane, vastutav treener. 

Arutati hetkel kinnitatud struktuuri ja tehti järgmised ettepanekud: 

1.1. peatreeneri nimetus asendatakse saavutusspordijuhiga; 

1.2. kaaluda noortespordijuhi koha loomist, ülesandega olla 

noortespordikomisjoni juht; 

1.3. vaadata üle sekretariaadi töötajate ametijuhendid. 

Juhatus andis volitused presidendile läbirääkimisteks peasekretäriga. 

 

2. EKJL komisjonide struktuur 

Arutati komisjonide reglemente, hetkel on kinnitatud ainult 

revisjonikomisjoni tööd reguleeriv põhimäärus ja üles kerkis ka küsimus, 

millise rotatsiooniga peaks vahetuma komisjonide liikmed.  

Sellest tulenevalt on vaja töötada välja: 

1.1. komisjonide tööreglemendid; 

1.2. komisjonide „tööperioodi“ kestvus; 

1.3. ajutiste komisjonide kokku kutsumise kord. 

 

3. Juriidilised protseduurid 

Juhatuse liikmete volitused on äriregistris kinnitatud. 

 Võeti teadmiseks. 

 

 



 

 

  

4. Koondvõistkondade esindajate kinnitamine 

Juhatusele esitati kinnitamiseks ootel olnud lähetuste esindajad. 

Lisatud dokument www.ekjl.ee/koondised  

Otsus: kinnitada koondiste esindajad. 

 

5. EKJL juhatuse koosolekute kava, töö korralduse arutelu 

Järgmisel juhatuse koosolekul kinnitatakse koosolekute ajakava, 

materjalid saadetakse ette, komisjonid valmistavad ette otsuse projektid 

juhatusele kinnitamiseks. 

 Võeti teadmiseks. 

 

6. Tippspordi järelkasv 

6.1. Peasekretär Sirje Lippe teavitas juhatust, et on saadetud 

pöördumine Eesti Olümpiakomiteele ettepanekuga muuta 

Audentese Spordigümnaasiumis töötavate treenerite töösuhet. 

Kiideti heaks 

 

6.2. Juhatuse liige Harry Lemberg esitas juhatusele omapoolse 

nägemuse Eesti tippspordi järelkasvust. 

Tegemist on äärmiselt olulise valdkonnaga ja juhatuse liikmetele 

Harry Lembergile ja Kadri Kivisele tehti ettepanek täpsustada 

teemade püstitust ja esitada see järgmiseks juhatuse koosolekuks, 

et jätkata arutelu. 

 

 

Koosoleku juhataja: Erich Teigamägi 

Protokollis: Sirje Lippe 

 

 

http://www.ekjl.ee/koondised

